



KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ: 2023/08/31

مرجع: MAZ-CS-08-2023-0253

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك (عامة)

**Subject: Disclosure of the Results of BOD Meeting of
Al Mazaya Holding Co.**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا بتاريخ 2023/08/27 مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية موضح به نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك (عامة) المنعقد بتاريخ 2023/08/31

Reference to the above subject, and our disclosure on the date of 27/08/2023, kindly find attached the material information disclosure form regarding the results of the meeting of the BOD of Al Mazaya Holding Co. held on 31/08/2023.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

أسعد نبيل إبراهيم
مدير تنفيذي - قطاع الخدمات المؤسسية



MAZAYA

شركة المزاي القابضة ش.م.ك (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية



KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait

Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab

Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901

www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai

Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers

AA1 Tower | 45th Floor

Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	31/08/2023
إسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	اجتمع مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع اليوم الخميس الموافق 2023/08/31 الساعة الواحدة و النصف ظهراً ووافق المجلس على تقرير مقوم الأصول وتقرير مستشار الاستثمار بشأن عدالة التقييم فيما يخص عملية الاندماج مع شركة دبي الأولى للتطوير العقاري ش.م.ك.ع. (شركة تابعة)، والمقابل الذي سيحصل عليه مساهمي شركة دبي الأولى للتطوير العقاري من أسهم في رأس مال شركة المزاي القابضة نتيجة لعملية الاندماج بطريقة الضم بين الشركتين، وقرر المجلس الاستمرار في إجراءات الاندماج واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة للحصول على موافقة الجهات الرقابية وفقاً لأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 .
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر مالي حالي على المركز المالي للشركة.

Form for Disclosing Material Information

Date:	31/08/2023
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P (Holding)
Material information	The Board of Directors of Al Mazaya Holding Company K.S.C.P. has convened on Thursday August 31, 2023, at 01:30 pm and has approved the Assets Valuator Report and Investment Advisor Report regarding the fair valuation of the merger transaction with First Dubai Real Estate Development K.S.C.P. (a subsidiary) along with the related consideration to be received by the shareholders of First Dubai Real Estate Development Company in the form of share capital of Al Mazaya Holding Company as a result of Merger by Amalgamation between both companies. The board has decided to proceed with the merger procedures by taking all necessary actions to obtain the approval of all relevant regulatory authorities in accordance with the guidelines of Module No. 9 (Mergers and Acquisitions) of the Executive Regulation of Law No. 7 for year 2010.
Effect of the material information on the company financial position	There is no current financial impact on the Company's financial position.

Handwritten signature/initials in blue ink.